
Zápis z veřejné schůze ze dne 25. května 2018 

Místo konání: Sál restaurace v Ostředku 

 

Začátek: 19:09h 

 

Přítomní zastupitelé: Ing. Marek Škvor, Blanka Svobodová, Mgr. Pavel Zeman, Daniela 

Beranová, Ing. Veronika Floriánová  

 

Veřejnost: 17 občanů - viz prezenční listina, která tvoří přílohu tohoto zápisu 

 

Program : 

1. Úvodní slovo starosty obce – aktuálně řešené projekty 

2. Finanční situace obce 

3. Informace ze zasedání zastupitelstva obce Ostředek 

4. Diskuze   

 

 

1. Úvodní slovo starosty obce Ing. Marka Škvora 

 

Pan starosta informoval o průběhu a nákladech realizace velkých projektů „Stavební úpravy 

budovy č.p. 57 (hasičárna a sokolovna)“ a „Odbahnění a rekonstrukce návesního rybníka 

v Bělicích“. Poté seznámil přítomné s aktuálním stavem projektů – „Skupinový vodovod 

CHOPOS“ – náklady, podání žádosti o dotaci, možný termín, „Výstavba a rekonstrukce 

chodníku podél silnic III/11010 a III/110“, „Rekonstrukce bývalé školy v Třemošnici“ – výběr 

zhotovitele projektové dokumentace a zmínil druhou etapu rekonstrukce dětských hřišť 

v Ostředku a Třemošnici. Na závěr sdělil aktuální novinky – řešení podnětů obce zaslaných 

úřadům ve věci společnosti Sycorex a získání dotace od MMR na nový územní plán.   

 

 

2. Finanční situace obce – Blanka Svobodová 

 

Paní místostarostka seznámila přítomné s aktuální finanční situací obce a s nejvýznamnějšími 

příjmy a výdaji v letošním roce. 

 

 

3. Informace ze zasedání zastupitelstva obce – Mgr. Pavel Zeman 

 

Pan místostarosta poreferoval o hlavních bodech, které projednávalo zastupitelstvo na svých 

zasedáních od poslední veřejné schůze konané v prosinci loňského roku. 

 

 

4. Diskuze 

 

1. Na úvod si vzal slovo pan starosta – informoval přítomné o novém nařízení GDPR a 

s tím souvisejícím potřebným písemným souhlasem občanů k evidenci jejich jmen a 

telefonních čísel pro potřebu rozesílání info SMS zpráv. 

 



2. J.M., Praha / Ostředek 
 

Dotaz: V Kačinkách probíhalo vyměřování pozemků, kdy se dostane na moje 

pozemky? Rád bych rekonstruoval plot, tak aby pak nevznikl problém právě kvůli 

nepřesnému vyměření pozemků. 

 

Místostarosta:  Řešíme postupně, až se dořeší pozemky s Vašimi sousedy, dostaneme se 

k Vám. Bude to trvat v rámci několika měsíců. 

 

E.Š. ml. podotkl k tématu, že nyní jedná obec s nimi a že to teď stojí právě na 

komunikaci mezi nimi a obcí. 

 

3. K.T., Ostředek 

 

Dotaz: „Vedle mého pozemku (vedle plotu), je průchod pro zvěř a tento pozemek 

nikdo neseká. Můžete to zařídit?“ 

 

Starosta: Zjistíme, čí je pozemek a zaurgujeme posekání, případně poseká zaměstnanec 

obce na náklady vlastníka. 
 

J.Š. st. podotkl k tématu, že pozemek patří panu Ř. 

 

Dotaz: „Kolik bude stát připojení k vodovodu jednotlivé občany?“ 

 

Starosta: „Ještě přesně nevíme, neproběhlo výběrové řízení. Až bude vše jasnější, 

budeme občany informovat. Kdo se připojí hned, vyjde ho to finančně lépe, než pro 

později se připojivší.“ 

 

4. E.Š. ml., Ostředek  

 

Dotaz:  „Bude obec instalovat další lampu veřejného osvětlení v Kačinkách? Pak 

ještě připomněl, že je v Kačinkách nakloněné světlo a visí tam kabel.“ 

 

Starosta:  „Ano bude, řešíme to. Aktuálně čekáme na nabídku na umístění nového 

světelného bodu VO u J.. 

 

5. B.N., Mžížovice 

 

Dotaz: „Kdy poteče voda na hřbitově? Zatím neteče.“ 

 

Starosta – „Ve středu jsem mluvil s P.V., slíbil, že do konce týdne voda poteče. Voda 

ve studni prý je, ale v trubkách se udělala vzduchová bublina, která brání průtoku 

vody. Vzduchovou bublinu spolu s panem Ch. odstraní a voda by měla téct.“ 

 

 

 



6. J.Š., Ostředek 

 

Poukazuje na tříděný odpad na stanovišti jejich RD. Popelnice na papír je stále 

přeplněná, papíry se válí kolem a lítá mu to na zahradu. Bylo by třeba tyto 

kontejnery vyvážet častěji.  

 

Starosta: „Zkusíme poptat častější vývoz. V současné době se připravuje výběrové 

řízení na svoz odpadu na roky 2019-2028, budeme to řešit i v rámci toho.“ 

 

J.Š. ml.  se vložil do debaty a poukázal na to, že by možná bylo dobré znovu udělat 

osvětu ohledně třídění odpadu – jak, co třídit a upozornit na to, že je třeba do popelnic 

dávat odpadky tak, aby zabraly co nejmenší místo a tím by se pak do popelnic vešlo i 

větší množství. 

 

7. J.R., Praha / Mžížovice 

 

Požaduje, aby si obec zakreslila do mapky jeho napojení na řad splaškové 

kanalizace. 

 

Místostarosta: „Vaše napojení na kanalizaci proběhlo až později, není možné ji jen tak 

zakreslit do map. Je nutné, abyste si požádal o kolaudaci na MěÚ Sázava. Budete 

k tomu potřebovat projekt.“  

 

Na závěr diskuze starosta poděkoval přítomným za účast, za pozornost a podněty a ukončil 

veřejnou schůzi. 

 

Konec schůze: 19:50 hod 

 

 

Zapsala: Michaela Nedvědová 
 


